
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 20. august 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1419
Vil ministeren i forlængelse af REU alm. del – svar på spørgsmål 1361 af 18. august
2021 kommentere, at NEC’s monitorering af bandemiljøer viser, at banderne i højere grad
bruger gas- og signalvåben frem for rigtige skydevåben til at begå voldelige kriminelle
handlinger, herunder røveri, trusler, intimidering eller lignende, med henblik på at undgå
de strafskærpelser for besiddelse af skydevåben, der er indført med bandepakkerne,
og vil ministeren redegøre for, om regeringen på den baggrund, med Dansk Folkepartis
støtte, vil skærpe straffen markant for ulovlig besiddelse og brug af gas- og signalvåben?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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